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Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.21.1.2024.JG /3 

                                                                             Protokół Nr 4/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

  które odbyło się w dniu 29 maja 2024 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 8:03 zakończenie o godz. 8:51 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Stalowowolski – Janusz Zarzeczny  

 Wicestarosta Stalowowolski – Stanisław Sobieraj 

 Członkowie Zarządu: Aldona Bilska – Kokosińska, Zofia Ciesielska – Grella, Grzegorz Idec 

 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Krzysztof Żminda – Sekretarz Powiatu 

 Elżbieta Kulpa – Skarbnik Powiatu 

 Wojciech Chodorek – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego 

Osoby zaproszone: 

 Mariusz Potasz – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli 

 Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji 

 Aleksandra Stróż – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

 Witold Tutak – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Opinia dotycząca remontu dachu w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w najem części korytarza w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie desygnowania przedstawiciela Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego do Komisji Stypendialnej opiniującej wnioski o przyznanie 

stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za 

znaczące osiągnięcia. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za korzystanie z miejsc noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Stalowej Woli.  

7. Wniosek Zespołu Szkół w Turbi w sprawie dofinansowania zadania pn. „Edukacja ekologiczna 

w ramach pikniku rodzinnego pod hasłem - Wspólny czas to nasz skarb”. 

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2024 rok. 

9. Przyjęcie protokołu Nr 3/2024 z dnia 23 maja 2024 r. 
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10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

         Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny otworzył 4. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie  

na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Stalowowolski, Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Opinia dotycząca remontu dachu w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

 W sprawie w/w punktu głos zabrał obecny na posiedzeniu Mariusz Potasz, Dyrektor I Liceum 

Ogólnokształcącego w Stalowej Woli informując, że szkoła zmaga się z problemem przeciekania dachu. 

W 2011 roku dach był wymieniany w ramach termomodernizacji – został pokryty papą. Po ok 7-8 latach 

zaczęły się problemy i pierwsze przeciekania. Pan Dyrektor wyjaśnił, że od 4 lat budynek szkoły jest 

stale zalewany, co spowodowane jest pęknięciami dachu, uszkodzeniami pasa nadrynnowego oraz 

uszkodzeniami okuć otworów kominowych.  W zimie zalało 7 szkolnych pomieszczeń, co jak podkreślił 

jest skutkiem uszkodzeń dachu i zalegającego wówczas śniegu. Pan Dyrektor poinformował również,  

że co roku w ramach posiadanych środków remontuje dach we własnym zakresie. Zaznaczył,  

iż dwukrotnie doszło do oberwania gzymsu. Pan Dyrektor poinformował obecnych na posiedzeniu 

Zarządu, że jest przekonany, iż sytuacja zalania pomieszczeń czy też oberwania gzymsu może się 

powtarzać. Stąd też poprosił o pomoc w rozwiązaniu tego problemu.  Naczelnik Wydziału Inwestycji  

i Mienia Powiatu Aleksandra Stróż dodała do wypowiedzi Pana Dyrektora, że jednostka w swoim 

budżecie nie ma zabezpieczonych środków na powyższe zadanie. Szacowany koszt kompleksowej 

naprawy dachu to ok. 180 000 zł netto (221 400 zł brutto). Po odbyciu rozmowy z pozostałymi 

uczestnikami posiedzenia, w oparciu o informacje przedstawione przez Starostę Stalowowolskiego 

Janusza Zarzecznego i Skarbnik Powiatu Elżbietę Kulpę oraz w związku z aktualną sytuacją finansów, 

Powiatu Zarząd Powiatu postanowił powołać komisję, która dokona wizji lokalnej w szkole. Po tym 

Zarząd Powiatu będzie mógł podjąć kolejne decyzje w przedmiotowej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego zapoznał się z opinią dotyczącą remontu dachu w I Liceum 

Ogólnokształcącym w Stalowej Woli i zdecydował o powołaniu komisji, która uda się do szkoły w celu 

dokonania wizji lokalnej. Po tym Zarząd Powiatu podejmie kolejne decyzje, co do ewentualnego remontu.   

 

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w najem części korytarza w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Aleksandra Stróż 

informując, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem do Zarządu 

Powiatu o wyrażenie zgody na oddanie w najem część korytarza (ok. 3 m2) w Zespole Szkół Nr 1,  

ul. Hutnicza 17, 37-450 Stalowa Wola dla P.P.H.U. EMTEK s.c., ul. Rzeszowska 68, 36-060 Głogów 

Małopolski na okres od 1 września 2024 r. do 30 czerwca 2025 r., w celu umieszczenia trzech 

automatów vendingowych. Odpłatność miesięczna w wysokości 756,75 zł netto w okresie ferii 

zimowych odpłatność w wysokości 378,39 zł netto. Odpłatność w wysokości 7 189,14 zł netto (8 842,64 
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zł brutto) za cały okres najmu. Następnie Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, 

czy chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. 

Starosta zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.      

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego podjął uchwałę Nr 4/26/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem części korytarza w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

 

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie desygnowania przedstawiciela 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego do Komisji Stypendialnej opiniującej wnioski o przyznanie 

stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za 

znaczące osiągnięcia. 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie desygnowania przedstawiciela 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego do Komisji Stypendialnej opiniującej wnioski o przyznanie 

stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za znaczące 

osiągnięcia omówiła Bożena Karlik wyjaśniając, że zgodnie z § 2 ust. 7 Uchwały Nr XXXIX /273/2018 

Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 13 czerwca 2018 r. w sprawie przyznawania stypendiów dla 

uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia 

zmienionej Uchwałą Nr VI/42/2019 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 27 marca 2019 r., Komisję 

Stypendialną opiniującą wnioski o przyznanie stypendiów powołuje się na okres pokrywający się  

z kadencją Rady Powiatu. Zgodnie z § 2 ust. 6 pkt 2 w/w uchwały w skład Komisji Stypendialnej wchodzi 

Przewodniczący Zarządu Powiatu lub wyznaczony przez niego Członek Zarządu Powiatu.  

W związku z tym Naczelnik Wydziału Edukacji zwróciła się z prośbą o desygnowanie 

przedstawiciela Zarządu Powiatu Stalowowolskiego do Komisji Stypendialnej. Członkowie Zarządu  

z pośród swojego grona do prac w/w komisji jako przedstawiciela Zarządu zgłosili kandydaturę Pani 

Aldony Bilskiej - Kokosińskiej. Pani Aldona Bilska - Kokosińska wyraziła zgodę.  

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały.  

Głosy:  za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.   

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego podjął uchwałę Nr 4/27/2024 w sprawie desygnowania 

przedstawiciela Zarządu Powiatu Stalowowolskiego do Komisji Stypendialnej opiniującej wnioski  

o przyznanie stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za 

znaczące osiągnięcia. 

 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za korzystanie z miejsc noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Stalowej Woli.  

  Projekt uchwały omówiła Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji informując, że Pan 

Dariusz Chmielewski dyrektor Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli,  

w skład którego wchodzi Szkolne Schronisko Młodzieżowe złożył wniosek o ustalenie wysokości opłat 

za korzystanie z miejsc noclegowych w Schronisku. 

       Na podstawie § 84 ust. 1 Rozporządzenia Ministra Edukacji i Nauki z dnia 30 marca 2023 r.  

w sprawie niektórych publicznych placówek systemu oświaty (Dz. U. z 2023 r., poz. 651) - organ 

prowadzący szkolne schronisko młodzieżowe na wniosek dyrektora schroniska ustala wysokość opłat 

od osoby za dobę za korzystanie z miejsc noclegowych w schronisku przez dzieci, młodzież i ich 

opiekunów z uwzględnieniem warunków jakimi dysponuje schronisko.  
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  W związku ze wzrostem kosztów energii, wody oraz podniesienie kosztów utrzymania budynku 

proponuje się, aby opłaty były następujące: 

1) młodzież szkolna, studenci, nauczyciele, nauczyciele akademiccy, pracownicy oświaty, nauczy-

ciele emeryci, opiekunowie zorganizowanych grup młodzieży szkolnej  

i akademickiej    - 28,00 zł   

2) pozostałe osoby - 35,00 zł. 

Do w/w kwot dolicza się podatek od towarów i usług w obowiązującej wysokości.   

Zgodnie z § 84 ust. 2 w/w rozporządzenia, opłaty nie przekroczą 3% wysokości przeciętnego 

wynagrodzenia w gospodarce narodowej w roku 2023 (7 155,48 zł), tj. 214,66 zł.  

 Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji dodała, że w związku z powyższym zasadne jest 

podjęcie w/w uchwały. 

 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. Głosy:  

za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.      

 

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego podjął uchwałę Nr 4/28/2024 w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Stalowej Woli.  

 

Ad. 7. Wniosek Zespołu Szkół w Turbi w sprawie dofinansowania zadania pn. „Edukacja 

ekologiczna w ramach pikniku rodzinnego pod hasłem - Wspólny czas to nasz skarb”. 

 Wniosek omówił Witold Tutak, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa 

wyjaśniając, że w dniu 28 maja 2024 r. Zespół Szkół w Turbi, złożył wniosek w sprawie dofinansowania 

zadania pn. Edukacja ekologiczna w ramach pikniku rodzinnego pod hasłem „Wspólny czas to nasz 

skarb”. Zadanie skierowane jest do uczniów ZS w Turbi (ok. 200) i ich rodzin oraz wszystkich przybyłych 

na piknik rodzinny. Uczniowie (dzieci i młodzież) są w wieku 3 - 15 lat, mieszkający w Obojnej oraz 

w Turbi. Termin realizacji zadania to  9 czerwca 2024 r. 

Witold Tutak, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa dodał, że w ramach zadania 

pn. Edukacja ekologiczna w ramach pikniku rodzinnego pod hasłem „Wspólny czas to nasz skarb” 

przybliżone zostaną naszej społeczności, tj. uczniom wraz z rodzinami zagadnienia związane  

z ochroną powietrza, wody oraz przyrody ożywionej. Głównym jego celem jest zorganizowanie 

dzieciom możliwości spędzenia czasu propagującego proekologiczne i prozdrowotne zachowania. 

Podczas przeprowadzonych konkursów organizatorzy zwrócą uwagę na najważniejsze problemy 

związane z ochroną środowiska naszego regionu, t.j. zanieczyszczenie powietrza, wody oraz klimatu. 

 

        Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.      

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego pozytywnie rozpatrzył wniosek Zespołu Szkół w Turbi  

w sprawie dofinansowania zadania pn. „Edukacja ekologiczna w ramach pikniku rodzinnego pod hasłem 

- Wspólny czas to nasz skarb”. Zarząd Powiatu zadecydował o przyznaniu dofinansowania na ww. zadanie 

w kwocie 3. 500,00 zł z przeznaczeniem na zakup nagród rzeczowych.  

 

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2024 rok. 

  Projekt uchwały omówiła Elżbieta Kulpa, Skarbnik Powiatu, następnie Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały 

zadane.  
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Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały.  

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.      

 

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego podjął uchwałę Nr 4/29/2024 w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok. 

 

Ad. 9. Przyjęcie protokołu Nr 3/2024 z dnia 23 maja 2024 r. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić 

uwagi dotyczące protokołu Nr 3/2024 z dnia 23 maja 2024 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. 

Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Protokół Nr 3/2024 z dnia 23 maja 2024 r. został przyjęty. 

 

Ad. 10. Wolne wnioski. 

 Pani Zofia Ciesielska-Grella, Członek Zarządu Powiatu poinformowała, że mieszkańcy  

z ul. Wyszyńskiego w Stalowej Woli, poprosili ją o interwencję w sprawie wycinki sumaków, które rosną 

na terenie należącym do  SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli. Mieszkańcy 

zauważyli, że roślinność ta inwazyjnie rozrasta się na teren sąsiednich działek. Zarząd Powiatu 

zdecydował aby w/w sprawę zgłosić do Moniki Pachacz – Świderskiej, Dyrektor SP ZZOZ Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli. 

 

Ad. 11. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

 

Protokołowała:   

Joanna Grzybowska 

                            

                                                                                                                     Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


